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Vážená paní ředitelko,  

 

začátkem července tohoto roku jsem podstoupila ve Vaší nemocnici Hodonín operaci LAVH na 

Gynekologickém oddělení. V předešlém období jsem neměla moc dobrou zkušenost se zdravotní péčí 

a tak pro mne tento zákrok byl již předem stresující.  

 

Tímto dopisem chci vyjádřit velké poděkování panu primáři  Mudr. Jiřímu Nezdařilovi, dalším lékařům 

a také celému personálu na odd. Gynekologie - všichni byli velmi empatičtí, milí, profesionální a díky 

celkově vyvážené  péči mi pomohli překonat veškeré obavy a následnou pooperační dobu.  

 

Přeji celému Gynekologickému oddělení a také Vaší nemocnici  spokojené klienty  a spokojené 

pracovníky. Ať se daří rozvíjet kvalitní péče o nemocné a přeji spoustu pozitivních reakcí  od 

spokojených klientů.  

 

Pokud já budu potřebovat někdy další zdravotní péči, určitě se na odd. Gynekologie velmi ráda 

vrátím.  

                                               

                                                                                                                                                                                      

                                                                     Děkuji        Kateřina Horatiusová Dis. 


